
 

 

 
 

VERZOEK STELLEN VAN VRAGEN VOOR VRAGENUUR  
 
Van:  CDA-fractie   
Ontvangen: 26 maart 2015 

 

 
Onderwerp: Sporthal Tubbergen 
 

 
Aan de voorzitter van de raad, 
 
De raad van de gemeente Tubbergen in vergadering bijeen d.d. 30 maart 2015 
 
Vragen gericht aan: het college van B&W 
 

 
De recente ontwikkelingen omtrent de sporthal en raadsbrief nr. 23 zijn voor ons aanleiding om vragen 
te stellen.  
 
In het algemeen willen we graag weten wat de stand van zaken is en in het bijzonder stellen we hierbij 
de volgende vragen: 
 

1. Wij vragen u om een toelichting te geven over mogelijke vervolgstappen in het proces en over 
de opties die er zijn om te komen tot een oplossing voor de situatie omtrent de sporthal.  

a. Welke kosten brengen de opties met zich mee? 
b. Is er al een planning voor een vervolg en zo ja, hoe ziet deze planning eruit? 

2. Zijn er nog opnieuw gesprekken gevoerd met de initiatiefnemers en zo ja, wat zijn de 
resultaten hiervan? 

3. Welke rol hebben de betrokken partijen in de nieuwe situatie? 
4. Hebben zich nog andere financiers gemeld om een bijdrage te leveren aan een nieuwe 

sporthal in Tubbergen? 
5. Zijn er bouwbedrijven die hun belangstelling kenbaar hebben gemaakt voor de eventuele 

bouw van een sportvoorziening? 
6. Wat gaat u op korte termijn doen om de situatie omtrent het bewegingsonderwijs op te 

lossen? 
7. Wordt er gekeken naar alternatieven voor nieuwbouw, zoals bijv. de verbouw van de 

Verdegaalhal? 
 
 

Toelichting:   
Zie vorenstaande. 
 
 

Ondertekening en naam:  
Namens de fractie CDA 
 
 
A.G.E. (Tonny) Busscher 

Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: Het lid van de raad dat tijdens het 

vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp ten minste 24 uur voor aanvang van 
de vergadering bij de voorzitter. 


